



Verslag van de **Algemene Ledenvergadering** van Heemkundevereniging
"De Heerlijkheid Herlaar" op **dinsdag 19-nov-2024** in de Beekvlietboerderij.

Aanwezig: 4 leden van het bestuur en 16 overige leden
Afwezig met bericht van verhindering: 6 leden

1. **Opening, mededelingen, vaststelling agenda.**

Jan Spit, waarnemend voorzitter, opent de jaarvergadering om 20:00 uur. In de afgelopen maand zijn 3 leden ons ontvallen: Willemien Mommersteeg, Henk van Gestel en Jo Gerrits. De vergadering herdenkt hen met een minuut stilte.

Hans van de Ven vraagt om "opzet van ledenvergaderingen" als extra agendapunt toe te voegen. Dit punt wordt behandeld voorafgaand aan punt 7.

Na afloop van de vergadering zal de archiefruimte worden opengesteld voor bezichtiging; ook worden daar overvloedige boeken te koop aangeboden.

2. **Verslag van de Jaarvergadering d.d. 26-03-2024.**

Het verslag wordt punt voor punt doorgenomen en zonder wijzigingen goedgekeurd en ondertekend.

3. **Huisvesting, stand van zaken.**

John Barendregt doet verslag van hetgeen sinds de vorige vergadering is voorgevallen. Er hebben twee mediation-gesprekken plaatsgevonden en hoewel de sfeer is opgeklaard, is er geen overeenstemming bereikt over twee hoofdonderwerpen namelijk het eigendom van de expositie en huisvesting van onze vereniging op langere termijn in de Boerderij.

Het bureau dat de gesprekken heeft begeleid heeft inmiddels een rapport uitgebracht aan de gemeente, maar wij hebben daar geen kopie van ontvangen. Eind oktober heeft het bestuur van de vereniging een brief aan het college gestuurd met het verzoek de rapportage aan ons toe te sturen en zo spoedig mogelijk een gesprek te arrangeren met de beide stichtingen en ons gezamenlijk. Wij wachten nog op een reactie van het college.

4. **Voortgang beleidsplan 2024-2027.**

Het voortgangsverslag wordt puntsgewijs doorgenomen.

Bij punt 1 (Ledenbestand) wordt opgemerkt dat de aanwas van nieuwe leden nogal eens samenvalt met de publicatie van een nieuwe Heertgang. Dit brengt Sjef van Hulten op het idee om in de Heertgangen die in de Readshop worden verkocht een inschrijfformulier op te nemen als inlegvel. Het bestuur neemt dit mee.

Bij punt 3 (Archief) wordt aangegeven dat de digitalisering van de afbeeldingen een enorme klus is, waar nog veel werk aan wordt verzet. De foto's van de scouting staan al op de site, maar zullen nog worden doorgenomen door Jan en Toon.

Tot voor kort was er een softwareprobleem met de teksten die bij de foto's horen, maar het ziet ernaar uit dat dit is opgelost.

Wat de objecten betreft heeft Jan van de Broek nog een plaat van het rode kruis (Engels), die naar het Archief kan worden overgebracht.

In algemene zin is er veel waardering voor de werkzaamheden van de Archiefgroep.

De nieuwe website (punt 4) is een verbetering, maar er moet nog werk worden verzet om de inhoud te voltooien. Opgemerkt wordt dat de zoekfunctie naar onderdelen van "Onze collectie" moeilijk toegankelijk is. Deze functie hoort bij het Zijper systeem en kan dus niet door ons worden aangepast, maar op de website van de heemkundevereniging in Boxtel ziet het er beter uit. Het bestuur zal zich hierin verdiepen.

Onder punt 6 (Activiteiten) wordt gevraagd of er al meer duidelijkheid is over de herdenking van 400 jaar beleg van 's-Hertogenbosch. Dat is niet het geval.

5. Begroting en contributie 2024.

Penningmeester Toon geeft een toelichting. De begroting voor volgend jaar is mede gebaseerd op de uitgaven 2024 tot eind oktober, maar in de komende 2 maanden zal hier nog een en ander bijkomen. Afgesproken wordt dat zowel in de afrekening 2024 als in de begroting 2025 alle kosten en opbrengsten die over de rekening van de vereniging lopen zichtbaar zullen worden gemaakt, ook als het saldo daarvan neutraal is. Met in achtneming daarvan wordt de begroting goedgekeurd.

De contributies voor 2025 blijven ongewijzigd.

6. Voorstel tot wijziging van het huishoudelijk reglement.

De voorgestelde wijziging in artikel 4.5 (overzicht leden op besloten pagina van de website) wordt door het bestuur ingetrokken.

Aan de Privacyverklaring wordt toegevoegd dat de persoonsgegevens uitsluitend intern worden gebruikt en niet beschikbaar worden gesteld aan derden.

Naschrift secretaris: *Dit stond al in de Privacyverklaring; per abuis was bij de vergaderstukken alleen de eerste pagina meegestuurd. De volledige versie staat op de website.*

De overige voorgestelde wijzigingen worden aanvaard.
Het gewijzigde HR zal op de website worden geplaatst.

Ingelast punt: Opzet van de ledenvergaderingen.

Hans van de Ven meent dat de organisatie van de ledenvergaderingen efficiënter kan door deze te koppelen aan andere activiteiten, zoals lezingen. Vanuit de vergadering wordt aangegeven dat efficiëntie hier niet het doel is, omdat er ook gelegenheid moet zijn om van gedachten te wisselen. Bovendien lijkt het niet handig om de ledenvergadering te koppelen aan een activiteit die ook publiek toegankelijk is. Thijs Braam stelt voor om de vergaderingen af te sluiten met een interessante activiteit, zoals bijvoorbeeld een presentatie van foto's uit het archief.

Het bestuur zal deze suggestie meenemen bij de voorbereiding van de volgende vergadering.

7. Rondvraag en sluiting.

Bernard Bonga merkt op dat hij dit jaar de lezingen heeft gemist. Het bestuur bevestigt dit en deelt mee dat er binnenkort weer een lezing wordt georganiseerd.

Om 21:30 uur is de vergadering gesloten, waarna de leden gelegenheid kregen om onze archiefruimte te bezoeken.

Heemkundevereniging "De Heerlijkheid Herlaar"

November 2024

John Barendregt, secretaris

Verslag vastgesteld op

.....
(wnd.) voorzitter

.....
secretaris